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Subject: overleg PBM buiten de zorg
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HoEEE

Ik dacht eerlijk gezegd dat jij bij onderstaand overleg zou zijn, maar blijkbaar niet. Nu snap ik je succeswens ©.

We zullen er diplomatiek mee omgaan dat SZW dit niet vanzelfsprekend gaat oppakken, maar het is op dit moment zeker ook

geen VWS ding werd ons vanmiddag nog meer duidelijk. We hebben net even de tijd genomen om met[EEN van

GMT door te praten, ook over onze inzet in het overleg. Een paar belangrijke noties die ons eerder niet helder waren:

- Het LCH koopt centraal PBM in voor de zorg. Dat gaat om het surplus, dus wat extra nodig is voor de zorg, nu de

behoefte door corona sterk is toegenomen (met name op de IC's) en om te voorkomen dat de zorg achter het net vist

wanneer toelevering uit China bijv is gestopt bij bepaalde leveranciers.
- Strategie van GMT met de uitvraag voor Pasen (mail van EBB) is vooral om de zorgsectoren te laten ontdekken, dat zij

de schaarse hoogste categorie mondmaskers meestal niet nodig hebben (eigenlijk vooral op de IC), maar bijvoorbeeld
kunnen volstaan met chirurgische mondmaskers, waar redelijke voorraad van is en ook toevoer van wordt verwacht.

- Eris bij GMT nu nog geen concreet plan voor een verdeelsleutel binnen de zorg, wanneer de inventarisatie klaar is. Ze

zien hier een rol voor de Roaz-en, maar dit is nog niet uitwerkt. Daarnaast voorzien zij dan ook nog een groot

logistiek/distributieprobleem: hoe krijg je bijv (vanaf volgende week cf toezegging Hugo) mondmaskers bij PGB-ers?

- Er bestaat geen decreet oid dat leveranciers alleen aan de zorg mogen leveren. Andere sectoren kunnen gewoon

bestellen bij hun vaste leveranciers. Als leveranciers aangeven ‘dat zij alleen aan de zorg mogen leveren’ dan klopt dit

niet. Wel is het waarschijnlijk zo dat de markt wordt beinvloedt door het inkoopbeleid van de LCH, maar of dit

daadwerkelijk een probleem oplevert is onduidelijk. De inventarisatie die via departementen is gedaan geeft hier

onvoldoende beeld bij. Dit zou bijv een SZW dus eerst veel scherper in beeld moeten krijgen.
- Eris ook een semantische kwestie over wat een tekort is. Als je normaal voor twee maanden voorraad hebt en nu voor

een maand, is er dan sprake van een tekort? Bij ziekenhuizen hebben ze nu vaak voldoende voor twee dagen...
- Pas wanneer heel duidelijk is aangetoond dat andere sectoren op geen enkele manier aan PBM kunnen komen en dat er

alléén bij de zorg wel wat voorraad zou zijn, heb je iets waar je als landelijke overheid wellicht wat mee moet vanwege

de marktbeinvloeding van de LCH. Maar als we GMT goed gehoord hebben, is dat nog lang niet aan de orde.
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Onderwerp:

Hi,

- straks is er een overleg met half den haag over de bpm buiten de zorg.
- door SZW georganiseerd.
- in het overleg wordt even gekeken wie dit gaat trekken.

- dat zou nctv of szw kunnen zijn.
- daar 1s nog geen uitspraak over.

Ik mail dit even omdat als we ervan uitgaan dat szw dit wel doet, ze zeker gaan terugduwen. Werd al gebeld en geappt...
Inderdaad klein bier. Maar goed. Klein bier is ook bier.

Succes straks.

Grt EXER
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